## 小路底部场操 Xsw fo neyblidD



Southern African Folktale
Wiehan de Jager
Hohliam
III 2

[uə] ysilbu∃ / [ənʎ] 碧譽 ⊜





This work is licensed under a Creative Commons Attribution 3.0 International License.

 $(\mathfrak{I}\mathfrak{I})$ 

https://creativecommons.org/licenses/by/3.0

Wiehan de Jager■ dohliam (yue)

Southern African Folktale

蠟做嘅細路仔 / Children of wax

globalstorybooks.net

Global Storybooks



好耐好耐之前,有一個好快樂嘅家庭。

Once upon a time, there lived a happy family.



. . .

They never fought with each other. They helped their parents at home and in the fields.



但係佢哋唔准靠近火。

. . .

But they were not allowed to go near a fire.



因, 如信內。剛効黑始承都以而承等她引 原本語學與 語為語學學 語為 語為 語

They had to do all their work during the night. Because they were made of wax!



. . .

And as the sun rose, he flew away singing into the morning light.

S



但係其中一個男仔好想出去,感受一下陽 光。

But one of the boys longed to go out in the sunlight.

6



佢哋將變成雀仔嘅兄弟帶去一座高山上 面。

. . .

They took their bird brother up to a high mountain.

11



• • •

One day the longing was too strong. His brothers warned him...



但係佢她諗出咗—個好辦法: 就係將融化 咗嗰嚿蠟捻成—隻雀仔。

• • •

But they made a plan. They shaped the lump of melted wax into a bird.

L Ol



但係已經太遲啦! 佢喺炎熱嘅太陽底下融 咗。

But it was too late! He melted in the hot sun.



其他蠟做嘅細路仔見到佢哋嘅兄弟逐漸融 化、消失,非常之傷心。

. . .

The wax children were so sad to see their brother melting away.

8